
 
 Уважаеми колеги, 

Получено е писмо от членове на управителния съвет на БДО  и СДО за предходния период (Проф. 

Петкова, Проф. Оскар, Проф. Войнов, Проф. Димитров и Проф. Видинова)с обвинения в 

„дискриминация“ и укриване на информация. Създаването на подобен документ е извън добрия тон на 

колегиално отношение в дружество с доброволно членство, където всички плащат членския си внос и са 

се включили с идеята да допринесат за живота и развитието на организацията.  

Използваме случая да обърнем внимание, че по вече действащия Устав има промени, които изискват 

нови процедури. Например, потенциалните кандидати за Ръководни органи на БДО, трябва да спазят 

процедура за подаване на документите предварително, след което избраната вече комисия ще ги 

разглежда и докладва на ОС.  

В духа на откритост и прозрачност бих искала да заявя решението си, че ще се кандидатирам за втори 

мандат  за Председател на БДО и се надявам на подкрепата на всички които оценяват желанието ми да 

допринеса за развитието на офталмологията в България и да поддържам атмосфера на колегиалност и 

висок професионализъм в дружеството. 

В отговор на апела да се изпратят „личните данни и банковите извлечения на личните е-мейли“ на 

авторите на писмото - УС на БДО няма оторизация за подобно действие. 

Разчитаме на колегиалното и добронамерено отношение в нашата общност, като УС поема 

отговорността за активна работа (включително административна) в интерес на организацията, при 

спазване на Устава и нормативната уредба в РБ.  

С най-добри пожелания, 

         От Името на УС на БДО: 

         Христина Групчева 

(писмото не е подписано тъй като съм в САЩ, 

моля това да се смята за подпис) 

Надяваме се, че всички са свидетели на максимално прозрачно управление с възможности за открита 

дискусия и комуникация и с публикуване на информацията в общи канали (всеки може да се запише и 

отпише) и изпращане на е-мейли (ако лицето е предоставило права за това). Предполагам всички са 

наясно, че БДО не оперира с пари в брой и всички транзакции за последните 3 мандата са регистрирани 

в сметките и са под контрол на счетоводна къща „Ко консулт“ от 2020 година. За последния мандат 

гарантирам лично, че в дружеството няма никакви движения, освен по банков път. По неуточнени 

причини, но вероятно заетост на господин Новаков (отговорния счетоводител), едва днес изпрати 

финалната информация за ГФО с обяснението, че отчета трябва да се публикува до 30 Септември. 

Разбира се, счетоводната къща  няма как да знае, че по нашия устав (чл. 28, ал.3) ОС трябва да бъде 

проведено до 30 Юни. Нека да напомним, че на последното ОС имаше предложения следващото ОС да 

бъде проведено през мес. май 2024 г. С цел да спазим процедурата отчетите на БДО да бъдат достъпни 1 

месец преди общото събрание, то ще бъде законно преобявено в посочения в Устава срок. 


